

條款及細則 Terms and Conditions:

1. 活動期為 2021 年 6 月 11 日至 10 月 31 日。
Promotion period: 11 Jun to 31 Oct 2021.
2. 顧客自攜的可重用餐盒/杯需保持潔淨、乾身及沒有異味，餐飲商戶有權拒絕接受不符合以上條件的容器。
Customers' reusable food boxes / cups must be clean, dry and free from odours, F&B outlets have the right to reject unhygienic containers.
3. 顧客須按訂單內容攜帶適合的可重用餐盒/杯，以便餐飲商戶妥善包裝食物或飲品；如攜帶之容器不適用於外賣訂單的食品或飲品，餐飲商戶有權拒絕接受該容器。
Customers need to bring appropriate food boxes / cups according to their respective orders for proper packaging by the F&B outlets. F&B outlets have the right to reject inapplicable containers for the ordered food and beverage.
4. 餐飲商戶不提供清洗及食物加熱服務。
Cleaning and food reheating services are not provided.
5. 此優惠不能與其他優惠(包括海港城 Rewarding Every Day 美食優惠券)同時使用。
This offer cannot be used in conjunction with other promotional privileges (including Harbour City Rewarding Everyday Dining Coupons).
6. 請向參與餐飲商戶查詢優惠有效期及使用詳情。
Please enquire at the participating F&B outlets for the term of validity and offer usage details.
7. 海港城置業有限公司及參與餐飲商戶保留更改有關使用此優惠的條款及細則之權利，而不作另行通知。
Harbour City Estates Limited & the participating F&B outlets reserve the right to change the terms & conditions in relation to the use of this offer without prior notice.
8. 如有任何爭議，海港城置業有限公司及參與餐飲商戶保留最終決定權。
In case of any disputes, the decision of Harbour City Estates Limited & the participating F&B outlets shall be the final.